
Fra: Kari Hopland <kari.hopland.kh@gmail.com> 
Sendt: 23. april 2019 14:37 
Til: Berit M Eskeland 
Emne: ref 16/532 - 19/8738 spørsmål om veg. 
 

Hei. 

Takk for tilbakemelding.  

 

Eg ønsker at kommunen skal vurdere å sette opp ei fartsgrense på 50km/t. I mi meining er 

sjølv dette for fort for enkelte uoversiktlege delar, men eg ser ikkje på det som realistisk at det 

vil bli satt på 30 km/t skilt, eller at det vil bli overholdt.  

 

vennlig hilsen 

Kari Hopland van der Kooij 

 


